

Sample Ballot

Precinct
選區

Page 1 of 1
頁 1 / 1

Joint Election
May 3, 2025
Harris County, Texas
聯合選舉
2025年5月3日
Texas州, Harris縣

Please use a black or blue ink pen to mark your ballot. To vote for your choice in each contest, completely fill in the box next to your choice.

請使用黑色或藍色原子筆標記您的選票。要在每個選項中為您的選擇來投票，請在旁邊的方框內用筆塗滿以示您的選擇。

Mayde Creek
Municipal Utility
District, Bond
Elections
Mayde Creek市政公用事業區, 債券選舉

**MAYDE CREEK
MUNICIPAL UTILITY
DISTRICT, PROPOSITION
A**

MAYDE CREEK市政公用事業區, 提案A

THE ISSUANCE OF \$55,000,000 BONDS FOR WATER, SANITARY SEWER, AND DRAINAGE AND STORM SEWER SYSTEMS AND FOR REFUNDING WATER, SANITARY SEWER, AND DRAINAGE AND STORM SEWER SYSTEMS BONDS OF THE DISTRICT, AND THE LEVY OF TAXES, WITHOUT LIMIT AS TO RATE OR AMOUNT, SUFFICIENT TO PAY THE PRINCIPAL OF AND INTEREST ON THE BONDS
發行金額為\$55,000,000美元的水務、污水管道及排水與雨水管道系統債券，用於償付本區水務、污水管道及排水與雨水管道系統債券，並徵收不限稅率或稅額的足額稅款用於償付上述債券之本金及利息

FOR 贊成

AGAINST 反對

**MAYDE CREEK
MUNICIPAL UTILITY
DISTRICT, PROPOSITION
B**

MAYDE CREEK市政公用事業區, 提案B

THE ISSUANCE OF \$4,440,000 BONDS FOR RECREATIONAL FACILITIES AND FOR REFUNDING RECREATIONAL FACILITIES BONDS OF THE DISTRICT, AND THE LEVY OF TAXES, WITHOUT LIMIT AS TO RATE OR AMOUNT, SUFFICIENT TO PAY THE PRINCIPAL OF AND INTEREST ON THE BONDS
發行金額為\$4,440,000美元的娛樂設施債券，用於償付本區娛樂設施債券，並徵收不限稅率或稅額的足額稅款用於償付上述債券之本金及利息

FOR 贊成

AGAINST 反對